
Ordinært Afdelingsmøde D.11-9-kl.1900 

Referat 

1. Valg af dirigent og mødesekretær. Jeanne Kruse blev valgt som dirigent og Reimonn Paulsen 

     som mødesekretær 

2.  Afdelingsbestyrelsens beretning for perioden siden sidste møde 

      Vi har haft lidt udskiftning i nogle lejligheder, men vi har stadig fuld udlejning og ingen  

      Lejetab. Udendørs belysningen er flyttet fra kommunens net til en måler i vore afdeling, 

      Der er også sat sparrepære i vore udendørs lamper til stor besparelse af strøm. Der er også  

      Lavet 2 nye parkeringspladser i den bagerste afdeling, og samtidigt er der åbnet op så man  

      kan se ind i vores flotte anlæg. Flagstangen er flyttet lidt længere ind, og der er plantet  

      Tulipanløj i bedene. Vi har igen i år haft Hjemmeværnets orkester til at spille for os, der var 

      god tilslutning trods lidt kraftig blæst. Vore nye papir og pap beholder virker tilfredsstellende 

      husk at folde papkasser sammen, så er der plads til meget mere. 

      Så kan jeg fortælle at til næste år fylder boligselskabet 75 år, det vil vi fejre i afdelingen til  

      næste år i Maj/Juni måned, husk at få malet hegn hvis i har fået sat nogle nye op. Det skal 

      være den grønne Helgenæs farve, maling kan købes hos viceværten. 

      Tak til Hans og Jørn for den måde de passer på os og området.  

3.  Godkendelse af afdelingsbestyrelsens driftsbudget for det kommende år. 

      Frode Meincke gennemgik afdelingens budget på en god måde så alle kunne forstå hvad  

      Vore penge bliver brugt til. Afdelingens driftsbudget blev herefter godkendt 

4.  Indkomne forslag. 

     Der kommet to forslag. Det ene forslag om man må sætte en markise op, blev ikke godkendt 

     Da forsikringen på bygningen ville stige for meget, og man skulle også betale et depositum 

     ved opsætning.  

     Det andet forslag, tilladelse til at holde med autocamper / campingvogn ved klargøring og 

    evt. overnatning af gæster blev vedtaget, med tilladelse til at holde i 48 timer 

5. Valg til afdelingsbestyrelsen  

    Bestyrelsesmedlem Annelise Thomsen ( modtager ikke genvalg)  

    Kurt Rasmussen blev valgt 



   

    Bestyrelsesmedlem Jan Christensen. ( modtager genvalg ) Jan Christensen blev genvalgt 

    Suppleant Connie Jørgensen. ( modtager genvalg) Connie Jørgensen blev genvalgt 

6. Valg til repræsentantskabet. (udpeges af afdelingsbestyrelsen) 

7. Eventuelt. 

    Der blev stillet spørgsmål angående udskiftning af døre og vinduer, 

    Frode har haft en person fra vindue firmaet til at kigge på døre og vinduer og på et  

    tidspunkt vil der blive prøveisat en dør og et vindue  

    Formand Reimonn Paulsen takker for god ro og orden, og tak til dem fra administrationen 

 

 

 

 

  

        

       

 

 

 

 

  

 

  

  

 

 


